

[Call for Volunteers] Visit to Heaven of Hope Hospital on Feb 25 | 義工招募：探訪靈實醫院 (2月25日)

Staff Association HKUST

Mon 06/02/2017 19:13

To:staff-association-news-list@ust.hk <staff-association-news-list@ust.hk>;

Cc:sa-associatemembers@lists.ust.hk <sa-associatemembers@lists.ust.hk>; Staff Association HKUST <staff@ust.hk>;



Visit to the Haven of Hope Hospital (靈實醫院): Recruitment for Volunteers

25 Feb 2017 (Saturday) 9:15 am – 12nn

To express our love and care to the community, the Staff Association invites you to join us in visiting the Haven of Hope Hospital this month. Staff members, their family members as well as students are welcome to join as volunteers and/or performers.

Already, The HKUST Staff Association (SA) has been organizing visits to patients in the Haven of Hope Hospital over the past 19 years. This is the 20th year that HKUST is organizing the visit . Join us to share our care and warmth with the people in need.

Interested staff members please register through the online form at <https://goo.gl/forms/DTNmAi86NikSKyvF2> by 21 Feb 2017.

We wish you all the best and good health in the Chinese New Year.

Feb 6, 2017

HKUST Staff Association

For enquiry, please contact staff@ust.hk

"Services & Benefits" - Special Offer: http://staff.ust.hk/service_off.html

Interest Group & Teams: <http://staff.ust.hk/interest.html>

=====

探訪靈實醫院：義工招募

香港科技大學教職員協會將**2017年2月25日 (周六) 上午9：15 – 中午12時**

探訪靈實醫院院友，以表達作為社區一分子的關懷與愛心。

不經不覺，香港科技大學教職員協會今年將要舉辦第**20**年的靈實醫院探訪活動。歡迎本校教職員、學生、校友、家屬及朋友參與，攜手為院友送上歡樂。

有興趣參與探訪的同事請在**2017年2月21日**之前通過在**線表格登記**：

<https://goo.gl/forms/DTNmAi86NikSKyvF2>

如您願意參與節目表演，請告知我們。

最後，祝大家新年健康快樂!

香港科技大學教職員協會

2017年2月6日

查詢電郵：staff@ust.hk

服務與福利/商品折扣: http://staff.ust.hk/service_off.html

興趣小組與運動隊: <http://staff.ust.hk/interest.html>